
Bestyrelsesmøde 25/1 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Siden sidst: Møde med Kent og Erik angående håndtering af vedtagene forslag. Der  

blev enighed om bedre kommunikation fra kontoret omkring dette. 

3. Der er plads til forbedring med hensyn til snerydning i Svaneparken. Vi går i tænkeboks 

omkring løsninger på dette 

4. Der er styr på vaskeri. 

5. Vi får lavet en mailadresse til bestyrelsen, så beboer nemt kan komme i kontakt med 

os. Den bliver omdelt til alle og skal fremover med i velkomstpakken. 

6. Vi ser gerne at træer der er til gene på parkeringspladser bliver fældet, eller i hvert fald 

beskåret så det ikke drysser med polen på bilerne. 

7. Drøftelse af busture i forår og til jul. 

8. Næste møde 12/3 


